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Bestyrelsesmøde  

22. august 2022 kl.18.00  
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REFERAT 
 

Deltagere:  

Ole Henrik Jensen, Sune Mortensen, Niels Chr. Aagaard, Arne Ehrenreich (ref.) 

Afbud: Lisbeth Dørum Jensen  

 

 Dagsorden Referat 

1  Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

2  

Siden sidst v/formanden 
Formandsmøde den 18/5 i Hammer kirkes sogne-

gård, hvor alle stiftets distriktsforeninger på nær 2 

var repræsenteret. 

Carsten Bøgh-Pedersen og Mona Klit gav en kort 

orientering om deres arbejde i hovedbestyrelsen. 

Søren Winthers forslag om at organisere et slags 

mellemled mellem distriktsforeningerne og lands-

foreningen fik ikke tilslutning. 

Traditionen med et årligt stiftsdistriktsbestyrelses-

møde genoptages. Thisted indkalder til et sådant 

møde lørdag den 8. oktober 2022 klokken 10-15. 

Årsmødet og generalforsamlingen på Nyborg 

Strand gav plads til mange gode indlæg og socialt 

hyggemøde. 

3  

Økonomi v/kassereren 

 

Pr. dags dato er saldoen på kassebeholdningen ca. 

87.000 kroner. 

Kassereren arbejder videre med at LM´s kontor 

fremover står for opkrævning af menighedsrådenes 

kontingenter i vores distriktsforening. 

Det kræver en beslutning på generalforsamlingen i 

2023 og kan først komme til at gælde fra 2024. 

Da bestyrelsens sammensætning er ændret, skal 

vores pengeinstitut have en ny fortegnelse over be-

styrelsesmedlemmer med tilhørende ID. Alle skal 

derfor aflevere en kopi af pas eller kørekort samt 

sygesikringsbevis til kassereren. 

4  

Indkøb af PC til kassereren Kassereren har kun en fast PC som ikke uden vi-

dere kan arbejde sammen med de filer og flette-

dokumenter, som vores system kræver.  

Det kunne være ønskeligt, at distriktsforeningen 

havde sin egen bærbare PC, som så kunne medta-

ges til møder og som kunne bruges i forbindelse 
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med præsentationer ved foreningens arrangemen-

ter. 

Bestyrelsen besluttede at der kunne anvendes op til 

10.000 kroner på en PC med Office 365 og en til-

hørende taske. 

5  

Temadag efteråret 2022 

 

 

Frem for en hel temadag blev det besluttet at ar-

rangere en temaaften under emnet `Arbejdsmiljø´. 

Det er et aktuelt emne, som netop har været meget 

fremme i medierne. 

Konceptet skulle være: Spisning – oplæg – kaffe – 

diskussion. 

Formanden forhører sig hos Inge Kjær Andersen 

om hun eller nogle af LM´s konsulenter kan stå for 

det faglige indhold. 

Kirkeministeren blev også nævnt som en supple-

rende mulighed. Men hun er muligvis i valgkamp 

og ville nok også være et mere oplagt emne til vo-

res årsmøde. 

Tre aftener blev forslået: 3/11, 22/11 og 23/11. 

Når oplægsholder og dato er fastlagt, undersøger 

kassereren om vi kan være i Mariehuset i Sæby. 

Alternativt Bangsbostrand eller Strandby. 

Aftaler om indkøb og indbydelser forsøger vi at 

organisere pr. mail og telefon. 

 

Arrangementer i 2023 Der var stadigvæk et ønske om en udflugt til Læse 

foråret 2023 med ledsagere – gerne i maj måned. 

Planlægning tages op på et kommende møde. 

6  

Næste møde 

 

Onsdag den 26. oktober klokken 18.00 i Frederiks-

havn. Lisbeth sørger for mad. 

Punkter til mødet: 

Sidste detaljer til temaaftenen i november. 

Årsmøde og generalforsamling i 2023. 

Læsø-tur foråret 2023. 

7  

Eventuelt 

 

Intet 

Mødet sluttede kl. 19.35 

 


